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Referat af skolebestyrelsesmødet den 1.11.23 
 
På skolen 19-21 
Fællessang Livstræet 
 
 

 
Referat og aftaler. 

Fraværende: Camilla Pedersen og Peter Havnhøj 

Dagsorden                                        
Tidspunkt 
19.00-19.05 

Indhold 
Godkendelse af dagsorden 
 

Referat 
Dagsorden er godkendt 

19.05-19.35 Nyt fra (0) 
2.1. Formanden 
 
 
 
 
 
 
 
2.2. Rettighedsråd 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2.3 Medarbejdere –skolen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2.4 Skoleledelse 
 

Hvordan har vi konfirmation fremadrettet, når 
vi har en sammenlagt klasse? Deling efter 
7.kl. er punkt på næste dagsorden. 
Lejrskoler til næste gang. 
 
 
 
 
 
Der har ikke været møde siden sidst, så vi 
har ikke så meget. Næste uge skal vi afsted 
til topmøde i København i Unicef. 5 elever 
sammen med 2 lærere. Det var en god uge. 
Rettighedsrådet var med til at vælge 
emnerne til emneugen.  
Udskolingen har avisuge. Avisen medtages 
næste gang. 
 
 
 
 
 
 
Personalet har også syntes at det var en god 
emneuge-dog har der været for mange gode 
arrangementer på for kort tid. 
 
Avis i udskolingen. Det handler om klima og 
natur. Det er ret seriøst i år. Jakob på besøg 
–for at undervise-senere kommer der en 
artikel om emnet i læsøposten. 
Julen nærmer sig. 
 
 
 
 
7.kl. var på lejrskole i København. 
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2.5 SSP arbejde 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2.6 Byggeri 

Der er nu sat gang i fællesspisningen. Det 
går fint i forhold til, at vi er mange, der spiser 
på én gang. 
Eleverne siger, at der er meget larm. Men de 
er glade for, at der er mere plads til at sidde 
sammen. 
Samlingerne er startet igen. Én fast samling 
mandag. Eleverne er glade for at det skaber 
mere fællesskab. 
Svømning er nu fra denne uge 2 gange 
ugentligt, for at nå så mange gange som 
muligt. 
 
 
Godt møde-nu er der også 
lærerrepræsentanter med. Det blå hus er nu 
blevet præsenteret i personalegruppen 
tírsdag morgen og de deltog i dag på SSP-
mødet. Hvem er vi, og hvad skal ssp 
gruppen arbejde med, og hvem skal være 
med i gruppen. 
Vi oplever en god ro omkring rusmidler etc.i 
den gruppe elever, vi har nu. 
 
 
 
 
 
Der er fortsat en plan om, at der skal være 
håndværk og design i kælderen. 
 
Rasmus tager en snak med Lotte om at 
komme med til næste bestyrelsesmøde vedr. 
skolens bygningsmasse og sfo-ens lokalitet.  
   
Punkt på næste møde som 1.punkt, hvor 
Lotte Keller deltager. Der arbejdes desuden 
videre på at SFO-en bliver, hvor den er indtil 
der er egnede og varige lokaler dertil. 
 
 
 
 
 

3. 19.35-19.50 Trafikprincip-Stine H.(B) Det er besluttet, at vi anvender 
trafikpolitikken, og vi opfordrer til at den 
gennemgås på 0.klasses forældremøde.  
Den lægges på hjemmesiden, og der laves 
link til AULA.    

4. 19.50-20.15  
Orientering om Skolen i 
skolen og sfo-en i sfo-
en(T) 
 

Lone fremlægger, hvor vi er lige nu efter 3 
måneder. Der mangler noget skriftlighed på 
det –er vi nået det mål, vi gik ind i det med? 
 
Er det lige som Mikkelsborg? 
  
Kan eleverne mærke, at der sker en 
ændring? 
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Var tanken, at det skulle være en mindre 
gruppe med en pædagog?   
 
Hvor forskelligt er det fra den 
specialundervisning, vi har.  
 
Der mangler noget strengens og tydelighed 
om, hvad er skolen i skolen, og hvad den 
skal, og hvordan vi måler det. 
Hvad er skolen i skolen, og hvad er det, den 
skal kunne?  
 
Det er der usikkerhed omkring. 
 
Forskellen på specialundervisning nu og i 
skolen i skolen. 
Som forældre mangler vi information om, 
hvordan vi håndtere de elever, der har det 
særlig svært socialt. 
 
Vi har elever her på Læsø, som aldrig vil 
kunne komme til at få fuld tid sammen med 
de andre elever. 
 
Pt er planen ikke tydelig for alle –hvor er vi 
på vej her? Der skal mere på skrift. Er det 
målbart, det, vi gør.  
Eleverne i bestyrelsen siger, at de ikke vil for 
meget ud af klassen, - vi bliver taget for 
meget ud af klassen.  
Det kan gælde meget for de store.   
 
Eleverne vil gerne have hjælpen til deres 
kammerater i klassen også selvom det er 
kammerater, der larmer. De kan hjælpes i 
klassen. Du bliver taget ud af sammenhæng 
og er ikke en del af sammenholdet, siger 
eleverne. 
 
Har man principper for, hvem der skal være 
ude af klassen, og hvem der ikke skal? 
Ja, det er der på den måde, at det er den 
pædagogiske psykologiske vurdering, der 
vejleder skolen og SFO-en i den handleplan, 
der lægges i specialtilbuddet. (Skolen i 
skolen og sfo-en i sfo-en). 
Vores opgave er at have en folkeskole, der 
kan rumme alle. 
Gruppen omkring udviklingsprojektet, 
”skolen i skolen” vil arbejde videre også på 
at orientere om hvor de er i processen. 
 
Punktet var et Tilsynspunkt.  
 

5. 20.15-20.25  Budget 2024 for skolen(0) 
 

Den kommer på som bilag og som punkt 
næste gang. 
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Lone Aagaard og Henrik Mogensen 

Den kan endnu ikke findes på 
hjemmesiden på kommunen.  
 

6. 20.25-20.40 Ferieplan(B) Ferieplanen er vedtaget. Se vedhæftede 
 

Evt  Næste møde er den 
6.12.23 . 
Møde kl. fra 18.30-21. 
spisning 17- 18.30 
efterfølgende  
Nærmere plan for mødet  
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